当事人请求驰名商标保护诚信承诺书

Letter of Commitment of Honest and Creditable Request for Well-Known Trademark Protection

, , , , , , , , , , , , , , , , , , , ,	作 为 第
号	商标(异议/不予注册
复审/无效宣告)案件的(异议人/原异议人/申请人),	请求驰名商标保护,代理
机构为,代理人为	,在此郑重承诺:
I/This company	_, the Opponent/Original
Opponent/Applicant in the case of opposition/disapp	roval appeal/invalidation
opponent/applicant in the case of opposition/alsapp	Toval appear/invalidation
relating to the trademark, No	• •
	, request for
relating to the trademark, No	, request for trademark attorney

一、已知悉《商标法》《商标法实施条例》《驰名商标认定和保护规定》等法律法规规章关于驰名商标认定和保护的相关规定,并按照要求填写和提交材料,遵循诚实信用原则。

I/We have known the relevant provisions relating to well-known trademark recognition and protection according to the Trademark Law, the Implementing Regulations of the Trademark Law, and the Rules on Well-Known Trademark Recognition and Protection, will follow the requirements to fill in and submit the materials and abide by the principle of honesty and creditability.

二、保证异议/评审文书中相关信息、证据材料内容真实、准确、完整,不存在伪造、变造、隐匿证据及指使、贿买、胁迫他人作伪证等虚假情形。

I/We guarantee the authenticity, accuracy and integrity of the relevant information and evidential materials in the opposition/review documentation without forging, altering, hiding evidence, or such false scenarios as

instigating, bribing, or forcing others to commit perjury.

三、保证不存在与对方当事人恶意串通等不诚信行为,不存在其他以不正当手段骗取驰名商标保护的行为。

I/We guarantee that there exist no such dishonest or uncreditable conducts of collusion with the opposite parties or other conducts of unfairly gaining well-known trademark protection through cheating.

上述情形如有违反,本人/本单位、本代理机构及代理人愿承担不利后果和相应的法律责任。

If any of the above scenarios is violated, I/this Company/Agency/Attorney would bear the unfavorable consequences and the corresponding legal responsibilities.

当事人(签字或盖章)

商标代理机构 (盖章)

Party Concerned (Signature or Seal)

Trademark Agency (Seal)

商标代理人(签字)

Trademark Attorney (Signature)

年 月 日 (yyyy/mm/dd)

年 月 日 (yyyy/mm/dd)